
Protokół nr  30/22

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły

w dniu  18.11.2022 roku, godz. 13:00

sala 137 Urzędu Miasta Piły

(czas trwania godz.: 13:00 -13:30 )

Na posiedzeniu obecnych było 4 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

(nieobecna radna Magdalena Pabich). Lista obecności radnych stanowi załącznik do

protokołu.

Wioletta Stalęga przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powitała

radnych, stwierdziła quorum i przystąpił do odczytania projektu uchwały komisji w

sprawie zdalnego trybu posiedzeń komisji.

Uchwała nr 61/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły z dnia 18

listopada 2022 roku w sprawie zdalnego trybu obradowania Komisji Skarg, Wniosków i

Petycji Miasta Piły. Na podstawie § 67 i § 94 uchwały nr LVIII/742/18 Rady Miasta

Piły z dnia 25 września 2018 r. w sprawie Statutu Miasta Piły uchwala się, co następuje,

w § 1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły decyduje o odbywaniu

posiedzeń w okresie od listopada do kwietnia 2023 r. komisji z wykorzystaniem

środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) w okresie

obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii. § 2. Wykonanie

uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady

Miasta Piły. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Aleksandra Nowotna-Wypuść, kierownik Biura Rady Miasta powiedziała, że w

związku ze zmianą przepisów a konkretnie wejściem w życie ustawy z dnia 7

października 2022 r. o zmianie niektórych ustaw w celu uproszczenia procedur

administracyjnych dla obywateli i przedsiębiorców, która w art. 45 ust. 3 mówi, że o

zdalnym trybie obradowania decyduje organ stanowiący w głosowaniu jawnym,

komisja decyduje o tym, jak chce pracować na posiedzeniach, czy w trybie

stacjonarnym czy zdalnym. Rada Miasta Piły podjęła uchwałę w tej sprawie 10

listopada 2022 r.

Radna Maria Miler zapytała czy w sytuacji gdyby zaistniała potrzeba zapoznania się z
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dokumentami możemy spotkać się hybrydowo ?

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że jest dobre rozwiązanie, ponieważ jeśli radny

ma potrzebę zapoznania się z dokumentami to przed posiedzeniem spotyka się – za

pośrednictwem biura rady miasta – z dyrektorem wydziału, który wyjaśni i pokaże

dokumenty. Umożliwi radnemu zapoznanie się z całym materiałem.

Aleksandra Nowotna-Wypuść, kierownik Biura Rady Miasta powiedziała, że w

przypadku tej komisji jest propozycja, żeby określić tryb pracy zakreślając w uchwale

pewien okres czasu np. listopad i grudzień. Można też na dzisiejszym posiedzeniu

wskazać tylko tryb pracy kolejnego posiedzenia komisji, po to aby wypracować co dla

komisji będzie wygodniejsze. W każdym czasie będzie możliwość wglądu do

dokumentów źródłowych.

Radna Maria Miler powiedziała, że projekt uchwały komisji jest konsekwencją

projektu uchwały Rady Miasta Piły z dnia 10 listopada 2022 r. w sprawie zdalnego

trybu obradowania. Na sesji wstrzymałam się, ponieważ uznałam, że najwłaściwszym

byłoby dostosowanie sesji do komisji - w tym przypadku w szczególności do tej komisji

- miesięcy w których stan zagrożenia epidemicznego jest bardzo poważny, są to

późnojesienne miesiące roku, zimowe i wczesnowiosenne, gdzie zachorowalność jest

bardzo wysoka i możliwość infekcji bardzo prawdopodobna. Uważam, że w

pozostałych miesiącach rada jak i komisje powinny spotykać się stacjonarnie. Jeśli

chodzi o komisję Skarg, Wniosków i Petycji to powinniśmy - przed uzyskaniem

porządku obrad - mieć możliwość wglądu do dokumentów i bezpośredni kontakt z

kierownikami i dyrektorami wydziałów, celem wydania rzetelnej opinii dla Rady Miasta

Piły.

Wioletta Stalęga przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedziała,

że dotychczas tak było, przy pomocy biura staramy się zebrać materiał do analizy dla

naszej komisji, zapraszamy też na posiedzenia dyrektorów poszczególnych wydziałów.

Radna Teresa Kasior powiedziała, że praca tej komisji jest bardzo merytorycznie

przygotowana. Można bezpośrednio u dyrektorów dopytać o szczegóły i poprosić o

wgląd do dokumentów. Zdalny tryb pracy jest potrzebny, ponieważ nie każdy może w
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danej chwili być, nie mamy planu pracy, mamy różne terminy spotkań.

Aleksandra Nowotna-Wypuść, kierownik Biura Rady Miasta powiedziała, że w

uchwale komisji jest propozycja, żeby komisja tylko przez listopad i grudzień

pracowała zdalnie, później komisja oceni czy taka forma jej odpowiada.

Radna Maria Miler powiedziała, że, to są takie miesiące ze stan zagrożenia jest

poważny, może ustalmy, że będziemy tak pracować do końca kwietnia 2023 r.

Komisja uzgodniła, że będzie pracować do końca kwietnia w trybie zdalnym.

W związku z tym przewodnicząca prosiła o przygotowanie głosowania i opinię komisji

w tym zakresie.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęła uchwałę w sprawie zdalnego trybu

obradowania przy 4 głosach “za” (głosowało 4 radnych, nieobecna radna

Magdalena Pabich )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zakończyła

posiedzenie komisji dziękując radnym za obecność oraz czynny udział w

spotkaniu.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Aleksandra Nowotna-Wypuść Wioletta Stalęga

Protokół nr 30/22 VIII kadencji podpisali ponadto:
Lp. Imię i nazwisko Podpis

1. Maria Miler

2. Magdalena Pabich

3. Teresa Kasior

4. Lucjan Szutkowski
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